
Interpellatieverzoek  CU-SGP, GL, PvdD en de SP  “Informatievoorziening  

door GS” 

 

Een belangrijke taak van de gekozen volksvertegenwoordigers in de Provinciale Staten is het 

controleren van uitvoerende bestuurders in het college van Gedeputeerde Staten. Dit vereist 

een coöperatieve en informerende houding van het college van GS. Rondom een recent 

genomen beslissing van GS [1] heerst er in delen van de PS grote onduidelijkheid over hoe 

deze keuze zich verhoudt tot het door PS vastgestelde beleid. In een poging die 

duidelijkheid te krijgen zijn door PS schriftelijke vragen gesteld en is er tot twee keer toe in 

een commissievergadering uitvoerig over dit onderwerp gesproken. Het college van GS 

voldoet in de ogen van de interpellanten echter niet aan haar actieve informatieplicht 

rondom dit onderwerp.  

 

Zo heeft het college in de recentste commissievergadering bij monde van gedeputeerde 

Loggen aangegeven dat de keuze zorgvuldig is gemaakt en dat “het college een Excelsheet 

heeft opgesteld met alle afwegingen die hebben geleid tot de huidige keuze”.  Het college 

weigert tot nu toe echter deze informatie met PS te delen, zowel na mondeling verzoek als 

na schriftelijk verzoek via de griffie. Ook heeft het college ondanks meerdere vragen geen 

reactie willen geven op concrete vragen over alternatieven voor de keuze die naar mening 

van leden van PS aanmerkelijk beter in het provinciale beleid passen en op andere punten 

identiek zijn. 

 

De interpellanten zijn van mening dat deze houding van GS niet bijdraagt aan een 

constructieve manier van het besturen van de provincie en willen daarom op korte termijn 

met het college in debat over onder andere de volgende vragen: 

 

1)            Waarom weigert GS tot nu toe de informatie te delen waar PS om vraagt? 

2)            Is GS van mening dat zij voldoet aan haar actieve informatieplicht? 

3)            Is GS van mening dat het verstrekken van deze informatie “in strijd is met het  

               openbaar belang” (artikel 167 lid 3 van de Provinciewet)? Kan GS aangeven welk  

               openbaar belang dat is? 

4)            Is GS van mening dat deze handelswijze bijdraagt aan een constructief bestuur van  

               de provincie? 

5)            Kunnen wij erop vertrouwens dat het college van GS ons over belangrijke  

               onderwerpen correct en volledig informeert als zij weigert dit te doen over een  

               relatief klein onderwerp? 
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[1] Met betrekking tot keuze voor nieuwe dienstauto’s 

 


